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Abstract (en)

[origin: CN112305898A] A dial for a timepiece, preferably a watch, the dial being provided with a relief portion which is made as an assembly

of pieces (10,11;20,21;30,31;41,42,43,44;50,51,52) on different levels, juxtaposed on a base, such that the relief portion is formed by the upper
surfaces (4, 5) of the pieces. A method for manufacturing the dial with several separate pieces, the upper surfaces of the pieces beingsubjected to a
polishing step and/or possibly an enamelling step. The pieces are then cut along a defined contour and then assembled edge-to-edge on a base, so
as to create the relief portion.

Abstract (fr)

Cadran d'une piéce d'horlogerie, de préférence une montre, le cadran étant pourvu d'un relief qui est réalisé comme un assemblage de pieces

(10, 11 ;20,21 ;30,31 ;41,42,43,44 ;50,51,52) a niveaux différents, juxtaposés sur une base (3), de sorte que le relief est formé par les surfaces
supérieures (4,5) des piéces. Procédé de fabrication dudit cadran. Selon le procédé, plusieurs piéces séparées sont fabriquées, ensuite soumises a
une étape de polissage et/ou éventuellement une étape d'émaillage des surfaces supérieures des pieces. Les piéces sont ensuite découpées selon
un contour déterminé puis assemblées bord a bord sur une base, de maniére a créer le relief.
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